
	

	

	
	

KÅS	bestyrelsesmøde	d.	26.11.2024	
	
	

Afbud:	Palle,	LF1926,	Flyvestationen.	
	

Referat	
	

1. 	 Økonomi v/Palle, udgår da 
Palle er forhindret i at deltage 
 

Palle har rundsendt regnskab, samt kommentarer dertil. 
 
	
	

2. 	Betaling af bidrag til Lodsejer-
foreningen v/ Schneider 

Tom	kontakter	Palle	og	sikrer,	at	kontingent/tilskud	til	
lodsejerforeningen	er	korrekt	samt	at	det	tilpasses	tidli-
gere	praksis. 

3. 	Vandpleje v/ Ivan 
 

Der	er	gode	meldinger	om	gydning	flere	steder	fra.		
	
Udsendt	referat	fra	det	store	vandplejemøde.		
	
Der	er	møde	i	den	lille	vandplejegruppe	(9	personer).	Her	
bliver	der	lavet	en	plan	for	vandplejen	i	det	kommende	år.	
Heri	inddrages	input	fra	det	store	vandplejemøde.	
	
Ivan	har	lavet	en	fin	tryksag	som	årsrapport.	Ivan	har	fået	
lidt	ekstra	bestillinger	fra	bestyrelsen.		
	
Forslag	om	at	der	slet	ikke	bliver	slået	grøde	fra	Sdr.	Re-
sen	Bro	til	Hagebro.	Der	vil	blive	lavet	en	aftale	med	kom-
munerne	om,	at	de	steder	hvor	der	sker	voldsom	ind-
snævring	vil	blive	klippet	hårdt.	
	
Der	arbejdes	på	at	sejlrender	i	hovedløbet	(benyttes	ved	
grødeskæring)	ikke	længere	skal	være	et	krav.	
	
Der	er	taget	kontakt	til	Herning	Kommune	omkring	en	
handicap	sti	ved	Haderis	Å	ved	shelterpladsen.	Ivan	og	
Henning	deltager	i	et	møde	med	kommunen	i	december.	
	
Lodsejerhenvendelse	vedr.	træer	der	spærrer	for	åløb	så	
kanoer	ikke	kan	passerer.	Anbefaling	om	at	tage	kontakt	
til	respektive	kommuner.	
	
		

4. 	Status på Agerskov Dambrugs 
manglende miljø godkendelse 
v/ Schneider 
	

Umiddelbart ikke noget nyt. 
 
Tom og Ivan er observante omkring om sagen er på dagsor-
denen.  
 
Drøftelse af hvilke tiltag vi kan gribe i for at få noget til ske. 
Alle ved bordet synes det virker håbløst, at der fortsat ikke 
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er sket noget. Henning MVLF undersøger hvad der er fakta 
omkring tilladelse mv. 
 
	

5. 	Formandsskift v/Alle Fuld opbakning fra bestyrelsen i forhold til forslag til ny for-
mand. Tom orienterer på generalforsamlingen hvorefter den 
nye bestyrelse konstituerer sig. 
	

6. 	Godkendelse af indkaldelse 
til generalforsamling v / Tom 
 
	
 

Tom gennemgik den udsendte dagsorden. 
 
Dirigent: Henning 

7. 	Eventuelt Aros har fundet en ny mand, Henrik. Han indtræder i KÅS be-
styrelsen fra generalforsamlingen. 
 
Hjemmeside: Tom og Jan har fået assistance med den nye 
hjemmeside. 
 
Forslag om at lave en billede database. Måske en mulighed 
at tilknytte det på hjemmesiden. 
 
Hjemmeside: Tom og Jan har været i proces mht. ny hjem-
meside. Der blev drøftet to muligheder. En opbygget hjem-
meside i wordpress eller en side lagt i DSF platform. Besty-
relsen udtrykte størst ønske om DSF platform. Tom og Jan 
arbejder videre. 
 

	


